



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca

MBC Private School

KOOLSKOOLS/CLASSDOJO

Casablanca September 26th, 2022

Dear Parents,

We are aware that communication is particularly important when it comes to children and their education. For this reason, we present below the two digital means available to Maple Bear Casablanca community to inform or to be informed on many subjects.

1- KOOLSKOOLS (KSK) :

This application will allow you to:

- Stay informed about school life (information notes, photos, liaison booklet...)
- Follow the homework of your child in the textbook
- Access your child's schedule, timetables, and grades
- Access the list of absences and late arrivals to school
- Reach and interact with the school via a messaging system
- Follow the status of your payments

The parents and the child will be assigned different accesses. We will share with you different sets of logins and passwords.

Koolskools is a platform that works on PC but also as an App to be downloaded on Playstore or Appstore.

Please find below the step-by-step tutorials:

Tutorial for the child's account:

<https://youtu.be/xcgEu1xwwSI>

Tutorial for the parents' account:

<https://youtu.be/9jmIHlu7jmg>

2- ClassDojo application:

ClassDojo is easier to use. It will continue to be used to communicate with parents of all grades and levels. It can be used on a computer or on a smart phone after downloading the application.

Access is possible for parents with a password, which you can request from the school in case you didn't already get it from the teacher's invitation email.

ClassDojo can be a quick bridge between the school and the parents through photos and messages, to give an idea about the topics and programs discussed in class, the activities and works and the whole school environment in which your children evolve.

We remain at your disposal

Sincerely,

Maple Bear Casablanca Management



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca

MBC Private School

KOOLSKOOLS/CLASSDOJO

Casablanca le 26/09/2022

Chers parents,

Nous sommes conscients que la communication revêt un caractère particulier quand il s'agit des enfants et de leur scolarité. A ce titre nous vous présentons ci-dessous les deux moyens digitaux mis à la disposition de la communauté pour informer ou s'informer sur des sujets qui vous préoccupent sachant que la communication directe reste le moyen le plus privilégié.

1- Plateforme KOOLSKOOLS (KSK) :

Cette application vous permet de

- Rester informés sur la vie scolaire (notes d'information, photos, carnet de liaison...)
- Suivre les devoirs de vos enfants dans le cahier de textes
- Connaître leurs emplois du temps et leurs notes aux contrôles
- Suivre leurs absences et retards
- Discuter avec l'école via la messagerie électronique de KSK
- Suivre l'état de vos règlements

L'accès est possible aux parents et aux enfants avec des login et mots de passe différents, que vous pouvez demander à l'école au cas où vous ne les avez plus.

Koolskools fonctionne sur PC mais peut aussi être téléchargée sur Playstore et Appstore.

Afin de vous initier à son utilisation, vous trouverez ci-dessous les liens des tutoriaux d'utilisation de l'application.

Tutorial utilisation compte enfants :

<https://youtu.be/xcgEu1xwwSI>

Tutorial utilisation compte parents :

<https://youtu.be/9jmIHlu7jmg>

2- Application ClassDojo :

ClassDojo est plus facile d'utilisation. Il continuera à être exploité pour communiquer avec les parents de toutes les classes et niveaux. Il peut être utilisé sur un ordinateur ou sur un smart phone après téléchargement de l'application.

L'accès est possible aux parents avec un code, que vous pouvez demander à l'école au cas où vous ne l'avez pas déjà eu sur le mail d'invitation de la maitresse ou du maitre.

ClassDojo peut constituer un pont rapide entre l'école et les parents à travers les photos et les textos, dans un sens comme dans un autre, pour donner une idée sur les thèmes et programmes abordés en classe, les activités et les travaux réalisés et enfin tout l'environnement scolaire dans lequel évoluent vos enfants.

Nous restons à votre écoute

Cordialement

La Direction